
گ�روه ان�رژی: وزی�ر نف�ت درب�اره جلس�ه ب�ا وزرای ادوار نفت 
درخصوص روش ها و راهکارهای فروش نفت انجام شد، گفت: 
نتیج�ه تمام�ی صحبت ها و تبادل نظرها در خصوص فروش نفت 
این بود که وزرای سابق نفت روش ها و راهکارهای فعلی فروش 
نف�ت ک�ه از س�وی وزارت نفت پیگیری می ش�ود را م�ورد تایید 
قرار دادند.وی اظهار داشت: تاثیر درگیری نفتکش ها در بازار و 
فروش نفت ایران، هنوز تاثیری نداش�ته اس�ت ولی باید به این 
روال دقت کنیم چرا که یکی از مسائل ما نفتکش است و در این 
زمین�ه محدودی�ت داری�م، آمریکا و همپیمانانش با این دید برای 

ما محدودیت ایجاد می کنند و ما باید حساس باشیم.
به گزارش ایلنا، بیژن نامدار زنگنه درباره نتیجه جلسه هم اندیشی 
با وزرای پیش��ین نفت اظهار داش��ت: این دومین جلس��ه ای بود 
که طی این سال ها با دعوت از وزرای پیشین انجام شد. امروز 
هم��ه وزرای قبل��ی دع��وت بودند به غیر از آقای آقازاده که قبلا 
اعلام کرده بود حضور نخواهد داش��ت و آقای میرکاظمی که 

نتوانست حاضر شود بقیه حضور داشتند.
وی افزود: در این جلسه گزارشی از وضعیت بین المللی و اقدامات 
داخلی صنعت نفت ارائه شد، جلسه خوبی بود دوستان نکات و 
مسائل و حساسیت ها را گفتند البته ما همیشه از پشتیبانی شان 
برخوردار بوده ایم اما در این شرایط بهتر بود از نزدیک صحبت 

کنیم و امیدواریم منشا خیر و برکت برای صنعت نفت باشد.
تمام حملات دشمن متوجه صنعت نفت است

وی افزود: اکنون ش��رایط حس��اس است و دشمن تمام حملات 
خود را متوجه صنعت نفت کرده است ما اقدامات مناسبی انجام 

می دهیم که امیدواریم آثار آن را مردم در زندگی خود ببینند.
وزیر نفت خاطرنشان کرد: شرایط امروز سخت است و ما در این 
جنگ اقتصادی در خط مقدم هستیم پس از ما نیز سیستم بانکی 
کشور است که باید پول حاصل از فروش نفت به کالای مورد نیاز 
کشور تبدیل و قابلیت نقل و انتقال داشته باشد که در این مسیر 

نیز ما نقش داریم. وی با ابراز قدردانی از حضور وزرا در جلسه 
مذکور یادآور شد: این گونه جلسات را با دیگر نخبگان سیاسی و 
اقتصادی کشور هم ادامه خواهیم داد تا هم از نظراتشان استفاده 
کرده و همچنین آنها را در جریان اقدامات قرار دهیم تا در زمینه 
تصمیم سازی و تقویت اراده اجتماعی اثرگذار باشد. وی درباره 
اینک��ه آی��ا در زمینه راهکارهای فروش نفت نیز گفت وگو ش��د 
بیان کرد: در این خصوص نیز صحبت کردیم و دوستان نیز در 

همین راهکارهای وزارت نفت تاکید داشتند.
در زمینه نفتکش محدودیت داریم �  

زنگنه در پاسخ به سوال ایلنا درباره تاثیر درگیری نفتکش ها در 
بازار و فروش نفت ایران گفت: هنوز تاثیر نداشته است ولی باید 
به این روال دقت کنیم چرا که یکی از مسائل ما نفتکش است و 
در این زمینه محدودیت داریم. آمریکا و همپیمانانش با این دید 

برای ما محدودیت ایجاد می کنند و ما باید حساس باشیم.
به موجودیت اوپک آسیبی وارد نمی شود

وی در پاسخ به دیگر سوال ایلنا مبنی بر تلاش عربستان برای 
ایجاد ساختاری غیر از اوپک بدون حضور ایران توضیح داد: در 
جلس��ه اخیر اوپک این موضوع یک بحث محوری و جنجالی 

بود اطمینان هایی که بابت فروم و نشس��ت جدید با غیراوپک 
این بود که آس��یبی به موجودیت اوپک وارد نش��ود که تحقق 

یافت و در قطعنامه اوپک نیز منعکس شد.
جای نفت ما را هیچ کس نمی تواند پر کند �  

وزیر نفت در پاسخ به سوال سوم خبرنگار ایلنا مبنی بر اینکه آیا 
عربس��تان و امارات و یا عراق می توانند جای خالی نفت ایران 
در ب��ازار پ��ر کنند گف��ت: جای نفت ما را هیچ کس نمی تواند پر 

کند اما آ نها هم تولید خود را دارند.
زنگنه در پاسخ به سوال چهارم ایلنا مبنی بر اینکه آیا با کاهش 
تولید نفت آسیبی به چاه ها وارد می شود یا خیر خاطرنشان کرد: 
چاه ها آس��یب نمی بینند اما اگر مدت زمان توقف طولانی ش��ود 
ب��رای راه ان��دازی دوب��اره تا حدی وق��ت و هزینه صرف خواهد 

شد.
استفاده از کارت سوخت به تدریج و از 20  � مرداد آغاز 

و تکمیل می شود
وی در ادامه درباره کارت س��وخت اظهار داش��ت: اس��تفاده از 
کارت س��وخت به تدریج و از 20 مرداد آغاز و تکمیل می ش��ود 
ثبت نام هایی که قبلا برای حس��اب های بانکی داشته ایم بدون 
اینکه مراجعه جدیدی داشته باشند می توان استفاده کرد. پول 
ه��م زم��ان تحوی��ل کارت در محل آدرس ارائه ش��ده دریافت 
می ش��ود یعنی معطل ثبت نام جدید نش��دیم. وی درباره راهکار 
اینکه اگر کسی کارت سوخت نداشت چه کاری می تواند انجام 
دهد اظهار داش��ت: این افراد می توانند از همان س��امانه معرفی 
شده استفاده و یا به پلیس 10+ برای درخواست کارت سوخت 
مراجع��ه کنن��د. ضمن اینکه برای مدت محدودی نیز می توانند 
از کارت جایگاه دار استفاده کنند چون فعلا بحث سهمیه بندی 
مطرح نیست و فقط موضوع انضباط دادن و جمع آوری اطلاعات 

است.

زنگنه اعلام کرد:

کارت سوخت داریم، سهمیه بندی نه

رئیس سازمان حمایت افزود: قیمت تخم مرغ 
در ستاد تنظیم بازار 7500 تومان مصوب شده 
اس��ت و قاعدتا هر قیمتی بالاتر از این، توس��ط 
بازرس��ان سازمان حمایت با برخورد تعزیراتی 
مواجه خواهد ش��د.به گزارش تس��نیم، عباس 
تاب��ش تأکی��د کرد: ب��ا این مصوب��ه که لازم 

الاجراست، انتظار داریم بخش تولید این اقلام، 
شرایط بهتری داشته باشند و به لحاظ تولید و 
عرضه در بازار مش��کلی نداش��ته باشند.رئیس 
س��ازمان حمایت با اش��اره به دریافت گزارش 
تخل��ف گرانفروش��ی در عرض��ه م��رغ و تخم 
مرغ در س��طح بازار، گفت: با عنایت به مصوبه 

موجود در صورت احراز تخلف، بازرسان سازمان 
حمایت گزارش تخلف مربوطه را تنظیم و جهت 
رسیدگی به تعزیرات حکومتی ارسال خواهند 
کرد.تابش اضافه کرد: همه کشتارگاه ها مکلف 
هستند قیمت 12900 تومانی مرغ را روی بسته 

بندی های انجام گرفته اعمال کنند.

مج��ری ط��رح پنبه کش��ور اعلام ک��رد: ایران 
تا س��ال 1404 در تولید پنبه خودکفا می ش��ود.
ابراهیم هزارجریبی در گفت وگو با ش��بکه خبر 
جمهوری اس��لامی ایران اعلام کرد: ایران تا 6 
سال دیگر در تولید طلای سفید خودکفا می شود.
ایران در دهه  50 در تولید پنبه خودکفا بود و در 

سال 1354 بزرگترین صادر کننده این محصول 
بودی��م ام��ا پس از آن تولید پنبه روند نزولی پیدا 
کرد. مجری طرح پنبه کشورگفت:»کشورهای 
تولیدکننده بزرگ پنبه در جهان تصمیم گرفته اند 
دیگر الیاف خام پنبه را نفروشند و در صنایع نساجی 
خودشان فرآوری می کنند بنابراین خودکفایی در 

تولید پنبه از این لحاظ بسیار بااهمیت است چرا 
که احتمال دارد در س��ال های آتی دسترس��ی به 
واردات این محصول نداشته باشیم.«وی گفت: 
برنامه ما این است تا 6 سال دیگر با افزایش سطح 
زیرکشت و بالا بردن عملکرد محصول 50 درصد 

بقیه را هم در داخل کشور تأمین می کنیم.

عرضه مرغ بالاتر از قیمت ۱2۹00 تومان گرانفروشی استایران در تولید طلای سفید خودکفا می شود اصناف 
www.tejaratonline.ir
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شرکت نفت شد
مجی��د بوج��ارزاده در حکمی که از مدیرعامل ش��رکت ملی 
نفت ایران دریافت کرد، به عنوان رئیس روابط عمومی این 
ش��رکت منصوب ش��د.به گزارش ش��رکت ملی نفت ایران، 
مس��عود کرباس��یان مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران طی 
حکم��ی مجید بوج��ارزاده را به عنوان رئیس روابط عمومی 
ش��رکت ملی نفت منصوب کرد.در حکم کرباس��یان خطاب 
به بوجارزاده آمده اس��ت: »با عنایت به س��وابق و تجربیات 
ارزشمند جنابعالی به موجب این حکم به عنوان رئیس روابط 
عمومی شرکت ملی نفت ایران منصوب می شوید.بوجارزاده 
پیش از این به عنوان رئیس روابط عمومی شرکت ملی گاز 

ایران فعالیت داشته است.

عزیمت نفتکش هپینس 
به سمت آب های ایران

 1 Happiness شرکت ملی نفتکش ایران اعلام کرد: کشتی
که چندی پیش به دلیل نقص فنی در موتورخانه به بندر جده 
عربستان منتقل شده بود، سرانجام روز گذشته و بعد از دو ماه 
و بیست روز، با هدایت دو یدک کش راهی آبهای کشورمان 
ش��د.به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل ش��رکت ملی 
نفتکش ایران،با تلاش های گس��ترده شرکت ملی نفتکش 
ایران و رایزنی های سیاس��ی و دیپلماتیک مقامات کش��ور و  
همچنین پرداخت هزینه های مربوطه، سرانجام این کشتی 
روز گذش��ته )ش��نبه، 29 تیرماه( پس از اخذ مجوز از دولت 

عربستان، آبهای این کشور را به مقصد ایران ترک کرد.

استفاده آب به جای گازوئیل در نیروگاه ها
عض��و کمیس��یون انرژی مجلس با بی��ان اینکه قاچاقچیان 
س��وخت نیروگاه ها در س��ال حدود 11میلیارد تومان س��ود 
می برن��د، راندم��ان پایین تولید، فرس��ودگی و کوتاهی عمر 
تجهیزات نیروگاهی را از نتایج استفاده از آب به جای گازوئیل 
در نیروگاه ها دانست.علی گلمرادی در گفت وگو با خانه ملت 
درخصوص انتقاد وزیر نفت مبنی بر تحویل رایگان گازوئیل 
به نیروگاه ها، گفت: دغدغه و نگرانی وزیر نفت در رابطه با 
این مسئله کاملا به جا است چراکه علاوه بر مشاهده فضای 
فس��ادبرانگیز در حوزه انرژی، خسارت های جبران ناپذیری 
به تاسیس��ات نیروگاهی به دلیل عدم اس��تفاده از س��وخت 
خالص وارد می شود، درواقع راندمان تولید پایین، فرسودگی 
و کوتاهی عمر تجهیزات نیروگاهی از دیگر نتایج اس��تفاده 

از آب به جای گازوئیل در نیروگاه ها است.

نفت و نيرو

نصب ۵ میلیون کنتور هوشمند در طرح ملی فهاملزوم بهره مندی صنایع نفت و گاز از شرکت های استارتاپیموافقت با نرخ صادراتی برق برای بیت کوین
مع��اون وزیر نی��رو در امور برق و انرژی از 
تصوی��ب نرخ صادراتی ب��رق برای تولید 
بیت کوین در کمیس��یون اقتصادی دولت 
خبر داد و گفت: کمیسیون اقتصادی دولت 
با نرخ صادراتی برق برای تولید بیت کوین 

موافقت کرده که به زودی توسط دولت ابلاغ خواهد شد.به                                                                                                                    گزارش 
فارس، همایون حائری در مورد تعیین نرخ برق برای تولید بیت کوین، 
گفت: از نگاه صنعت برق برای تولید بیت کوین نرخ و تعرفه آن مهم 
است که باید برای آن مصوبه و دستور گرفت، بنابراین برای استخراج 
بیت کوین هم از لحاظ انرژی و هم استهلاک نرخ صادراتی پیشنهاد 
شد.وی ادامه داد: کمیسیون                                                                                                                                                                                                                                                         اقتصادی دولت سرانجام با نرخ صادراتی 
برق برای تولید بیت کوین موافقت کرد و باید این موضوع در دولت 

مطرح و سپس تصویب و ابلاغ شود.

مشاور مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران بر 
لزوم بهره مندی صنایع نفت و گاز کشور از 
توانمندی شرکت های استارتاپی تاکید کرد 
و خواس��تار مطالبه گری این مجموعه های 
نوپا از س��ازمان ها و نهادهای دولتی شد.به 

گزارش ش��انا، سعید پاک سرشت، افزود: امروزه شاهد توانمندی های 
گس��ترده ای در ش��رکت های نوپا هس��تیم که می طلبد سازمان ها و 
نهادهای دولتی از این توانایی های بالقوه به نحو مطلوب و شایسته ای 
بهره برداری کنند.وی ادامه داد: تجربیات نهفته در سازمان های دولتی 
باید به گونه ای موثر با توانمندی های شرکت های استارتاپی گره بخورد 
تا راهگشای چالش ها و مشکلات صنعت انرژی کشور باشد.وی اظهار 
ک��رد: مدیری��ت مصرف انرژی و بهره مندی از ابزارهای آن در انقلاب 

عصر چهارم نیازمند ارائه راه حل مناسب و مطلوبی است.

رضا اردکانیان وزیر نیرو، در مراسم امضای 
تفاهم نام��ه فاز دوم طرح ملی فهام میان 
شرکت های توانیر و ساتکاب اظهار کرد: 
براساس تفاهم نامه شرکت های توانیر و 
س��اتکاب پنج میلیون مشترک برق طی 

دو سال به کنتور های فهام )هوشمند( مجهز خواهند شد.به گزارش 
پایگاه اطلاع رسانی وزارت نیرو، وی ادامه داد: بنا به تکلیف قانونی 
که در بودجه 98 متوجه وزارت نیرو اس��ت، ش��رکت های توانیر و 
ساتکاب توافق کرده اند تا ساخت پنج میلیون کنتور هوشمند برای 
اندازه گیری و مدیریت انرژی مشترکان بخش های مختلف صنعتی، 
کشاورزی، تجاری و خانگی را آغاز کنند.وزیر نیرو گفت: طبق وعده 
داده شده، اولین مجموعه این محصولات به تعداد 100 هزار کنتور 

ظرف دو ماه آینده وارد بازار خواهد شد.

گ�ره اصن�اف: دبیر اتحادیه تولیدکنن�دگان و صادرکنندگان 
پوش�اک کش�ور با بیان اینکه در س�ال ۹7 فقط ۱00 میلیون 
دلار از حجم قاچاق پوش�اک کاهش یافته اس�ت، گفت: این 
آمار به هیچ عنوان به معنای کاهش رتبه قاچاق پوش�اک در 

کشور نیست.
سعید غدیری در گفت و گو با تسنیم، با اشاره به صحبت های 
اخیر رایگانی س��خنگوی س��ازمان تعزیرات حکومتی که 
اعلام کرده بود، رتبه قاچاق پوشاک از 1 به 5 کاهش یافته 
اس��ت، اظهار داش��ت: به اعتقاد ما این آمار درس��ت نیس��ت 
چراک��ه بن��ا براظهارات س��تاد مبارزه ب��ا قاچاق کالا و ارز در 
س��ال 97 فقط 100 میلیون دلار از حجم قاچاق پوش��اک 

کاهش یافته است.
وی با بیان اینکه در سال 96 آمار قاچاق پوشاک 2 میلیارد 
و 500 میلیون دلار بوده اس��ت، افزود: با توجه به صحبت 
های س��تاد مبارزه به قاچاق کالا و ارز با کس��ر 100 میلیون 
دلار رقم قاچاق پوشاک در سال گذشته به 2 میلیارد و 400 
میلیون دلار رس��یده که این آمار به هیچ عنوان به معنای 

کاهش رتبه قاچاق پوشاک در کشور نیست.
دبیر اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان پوشاک کشور 
تصریح کرد: در سال گذشته مرحله نخست اجرای برخورد 
با فروش پوشاک قاچاق محرز در مراکز توزیعی آغاز شد که 
در روند آن تاکنون فقط با 110 مغازه برخورد شده است. این 
در حالی اس��ت که براس��اس ماده 13 قانون مبارزه با قاچاق 
کالا و ارز باید کد شناس��ایی کالا و رهگیری برای پوش��اک 
وارداتی اجرایی شود اما هنوز این موضوع به صورت جدی 

دنبال نمی شود.
غدیری با اعلام اینکه برای مبارزه با قاچاق پوش��اک باید 
به صورت جدی با فروش پوش��اک قاچاق محرز در مراکز 
توزیع��ی برخ��ورد ک��رد، افزود: به نظر می رس��د با پیگیری 
بیش��تر این موضوع و اجرای کد شناس��ایی کالا و رهگیری 
برای پوشاک وارداتی بتوانیم به نتایج مطلوبی برای مبارزه 

با قاچاق پوشاک دست پیدا کنیم.
س��عید جلالی قدیری با بیان اینکه دولت وزارت صنعت و 
ستاد قاچاق کالا تأکید کرده امسال مقابله جدی با پوشاک 
خواهد داشت، افزود: در این رابطه باید دو نکته اساسی مطرح 
شود نخست اینکه صنعت پوشاک پس از دوندگی های دو 
س��اله در نهایت بهمن و اس��فندماه س��ال گذشته موفق شد 

مانع فعالیت فروش��گاه های عرضه کننده کالاهای محرز 
قاچ��اق ش��ود که این موضوع خ��ود اثرات مثبتی بر صنعت 

پوشاک گذاشت.
دبیر اتحادیه تولید و صادرات نس��اجی و پوش��اک، تصریح 
کرد: برخورد با عرضه کنندگان محرز قاچاق عاملی ش��د تا 
جو روانی خوبی در سطح تولیدکنندگان ایجاد و حتی فعالیت 
ی��ک س��ری از متخلفین نیز کاه��ش پیدا کند علاوه براین 

رونق نیز در بخش تولید پوشاک ایجاد شد.
قدی��ری ب��ا اعلام اینکه قرار بود برخورد با عرضه کنندگان 
کالاه��ای مح��رز قاچاق به صورت گام به گام انجام ش��ود 
اف��زود: همی��ن  برخورد عاملی ش��د تا صنعت پوش��اک به 
دولت قول دهد در ش��ب عید مش��کلی در تأمین کالاهای 
مردم نداشته و توانست با توانمندی کافی مقابل کالاهای 
وارداتی قد علم کند و تاحدودی س��همی از بازار را به خود 

اختصاص دهد.
اخیرا سخنگوی سازمان تعزیرات به طرح مقابله با پوشاک 
قاچاق اشاره و تصریح کرد: اغلب اجناس به اسم برند خارجی 
واقعی نیس��تند. همچنین هیچکدام از برندها مجوز فعالیت 
قانونی ندارند. طرحی در اس��تان های گردش��گر پذیر برای 

مقابله با این موضوع در حال اجرا است.
وی در خصوص ورود پوش��اک خارجی به کش��ور گفته بود: 
س��الانه 5/2 میلیازد دلار پوش��اک خارجی وارد کش��ور می 
ش��ود که این مس��یله منجر به از بین رفتن 235 هزار ش��غل 
در داخل کش��ور می ش��ود. این میزان ورود 98 درصد سهم 

بازار پوشاک را شامل می شود.

دبیر اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان پوشاک کشور بیان کرد؛

کاهش ۵ درصدی قاچاق پوشاک در سال ۹۷ واردات برنج را به مدت 4 ماه ممنوع کنید
یک عضو کمیسیون کشاورزی مجلس خواستار ممنوعیت واردات 
برنج به مدت 4 ماه در فصل برداشت این محصول شد.به گزارش 
ایسنا، علی محمد شاعری در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی 
در تذک��ری ش��فاهی خط��اب به وزارت صم��ت گفت: به مدت 4 
ماه در فصل برداش��ت، واردات برنج را ممنوع کنید. کش��اورزان 
مازندران��ی، گیلانی و گلس��تانی گن��اه دارند.وی خطاب به رئیس 
جمهور متذکر ش��د: امس��ال علی رغم اینکه 10 درصد تولید گندم 
افزای��ش پی��دا ک��رده ولی 10 درصد فروش گندم به دولت کاهش 
پیدا کرده اس��ت و این به علت قیمت 1700 تومانی گندم اس��ت. 
با این روند ما مجبوریم که 2 تا 3 میلیون تن گندم از کشورهای 

خارجی وارد کنیم.

کاهش محسوس قیمت گوشت در بازار
رئیس شورای تامین کنندگان دام کشور از کاهش محسوس قیمت 
گوشت در بازار خبر داد و گفت: با توجه به فراوانی عرضه دام سنگین 
و سبک، قیمت در بخش دام زنده و لاشه  کاهش داشته است.منصور 
پوریان در گفت و گو با باش��گاه خبرنگاران جوان،با اش��اره به اینکه 
قیمت گوشت نسبت به ایام پایانی سال قابل قیاس نیست، افزود: 
از ابتدای تیر قیمت گوش��ت در خرده فروش��ی 2 تا 3 هزار و عمده 
فروش��ی 5 تا 6 هزار تومان افت داش��ته اس��ت، پیش بینی می شود 
روند کاهش قیمت در بازار همچنان ادامه یابد.پوریان از انباشتگی 
دام روی دس��ت دامداران خبر داد و گفت: وجود انبوه دام س��بک و 
سنگین در پرواربندی ها موجب شده است تا دامداران با مشکلات 

متعددی در عرضه دام به سبب نبود مشتری روبرو شوند.

میزان سفارش دوزی در بازار پیراهن 
رئیس اتحادیه پیراهن فروش��ان درباره بازار پیراهن گفت: میزان 
س��فارش دوزی در س��ال های اخیر به ش��دت کاهش یافته و مردم 
برای رفع نیاز خود به س��مت کالا های آماده و دوخته ش��ده س��وق 
پیدا کرده اند، زیرا محصول آماده نسبت به پوشاک سفارش دوزی 
قیم��ت کمتری دارد.حس��ین آقاکوچکی در گفت وگو با باش��گاه 
خبرن��گاران جوان، در پاس��خ به این پرس��ش ک��ه مصرف روزانه 
تولی��د در ای��ن صنف چه میزان اس��ت، اظهار ک��رد: هم اکنون به 
ان��دازه مص��رف در بازار تولید می ش��ود، اما به علت اینکه مصرف 
بی رویه قاچاق در بازار زیاد اس��ت آمار دقیقی از آن، در دس��ترس 
نیست. به گفته آقاکوچکی، پیراهن به کشور هایی همچون عراق 

و ترکیه صادر می شود.

اصناف و كشاورزی

نمایندگان بخش  خصوصی ایران و ایتالیا در نشس��تی راه های 
همکاری برای تولید محصولات کشت بافت و نهال گواهی شده 
را بررسی کردند.به گزارش وزارت جهاد کشاورزی، محمدعلی 
طهماسبی معاون امور باغبانی وزارت جهاد کشاورزی در نشست با 
»لوئیجی کاتالانا«، رئیس مرکز نهال گواهی شده ایتالیا، بر ضرورت 
همکاری بخش خصوصی دو کشور در زمینه تولید محصولات 

کشت بافت و نهال گواهی شده تاکید کرد و گفت: با حضور بخش 
خصوصی قطعاً همکاری بین ایران و ایتالیا توسعه پیدا می کند.در 
این نشست، رئیس مرکز نهال گواهی شده ایتالیا با اشاره به ساختار 
تولید نهال گواهی شده ایتالیا و اتحادیه اروپا، اظهار کرد: ایران از 
زیرساخت های تحقیقاتی و فنی خوبی در زمینه تولید نهال گواهی 

شده و کشت بافت برخوردار است.

مع��اون بهب��ود تولیدات گیاهی س��ازمان جهاد کش��اورزی 
خوزس��تان گف��ت: 121 ه��زار و 918 هکت��ار از زمین های 
کش��اورزی آلوده به ملخ دریایی یا صحرایی در خوزس��تان 
سمپاش��ی ش��د تا پرون��ده مبارزه با این آف��ت خطرناک که 
حیات کش��اورزی این اس��تان را تهدید می کرد بس��ته شود.

محمد قاس��می نژاد در گفت و گو با ایرنا افزود: پس از ورود 

ملخ دریایی از 11 بهمن 1397 به مناطق جنوبی خوزستان، 
134 گروه پایش و 27 گروه مبارزه ش��یمیایی فعال و نیز 2 
فرون��د هواپیم��ا و 10 فروند پهپاد، کار ریش��ه کنی و مبارزه 
با این آفت را ش��روع کردند.وی گفت: این آفت هم اکنون 
تقریباً در استان خوزستان از بین رفته و تهدیدی برای حیات 

کشاورزی خوزستان محسوب نمی شود.

پرونده مبارزه با ملخ صحرایی در خوزستان بسته شدایران و ایتالیا در زمینه تولید نهال و کشت بافت همکاری می کنند


